

年度匯聚

HIGHLIGHTS OF THE YEAR

弘揚「嘉庚精神」

Promote the Spirit of Tan Kah Kee



由中國僑聯出品、集友銀行聯合製作、廈門國際銀行支持，人民日報海外網攝製的四集紀錄片《陳嘉庚》正式播出。

The four-part documentary series "Tan Kah Kee", produced by the All-China Federation of Returned Overseas Chinese, co-produced by Chiyu Bank, supported by Xiamen International Bank, and filmed by People's Daily Overseas Network, has officially been released.



「廈門嘉庚精神 築夢海洋強國 —『嘉庚』號海洋科考船訪港開放日暨紀念陳嘉庚先生誕辰150周年專題展覽」成功舉辦。

"Carrying Forward the Spirit of Tan Kah Kee, in Pursuit of a Maritime Power – Open Day Event of the Research Vessel Tan Kah Kee in Hong Kong and Thematic Exhibition Commemorating the 150th Birth Anniversary of Mr. Tan Kah Kee" was successfully held.





由廈門國際銀行、集友銀行協辦的廈門大學音樂舞蹈史詩《南強頌》在港首演，逾千名香港市民到場觀賞。

Co-presented by Xiamen International Bank and Chiyu Bank, Xiamen University's acclaimed musical epic "The Ode to Nanqiang", made its debut in Hong Kong, witnessed by over a thousand local residents.



廈門國際銀行、集友銀行、香港培僑中學聯合舉辦「習近平主席回信培僑中學一周年暨紀念陳嘉庚誕辰150周年」—香港培僑中學廈門研學活動成功舉辦。

Xiamen International Bank, Chiyu Bank, and Hong Kong Pui Kiu Middle School jointly organized an immersive Xiamen Study Tour successfully.



「第四屆國際中學生陳嘉庚常識比賽」圓滿落幕，來自全球6個國家和地區的86所學校、435支參賽隊伍、合共2,175名中學生參與雲端知識競賽。

The 4th International Secondary School Students General Knowledge Contest on Tan Kah Kee was successfully concluded, attracting 2,175 participants from 435 teams across 86 schools in 6 countries/regions to participate.

年度匯聚

HIGHLIGHTS OF THE YEAR

踐行企業社會責任

Fulfill Corporate Social Responsibility



集友陳嘉庚教育基金與閩都陳嘉庚公益基金會攜手合作，以「集友閩都陳嘉庚」冠名，共同推動教育和公益項目，分別向深圳市福田区頌雅藝術團及深圳市工程師聯合會各捐贈100萬元人民幣，設立「集友閩都陳嘉庚—特普融合陶笛音樂康復先行示範公益項目」及「集友閩都陳嘉庚—新時代K12工程教育公益項目」，首次在粵港澳大灣區支援特殊教育、啟蒙教育等領域的交流與發展。

The Chiyu Tan Kah Kee Education Foundation partnered with the Mindu Educational Fund under the Chiyu Mindu Tan Kah Kee initiative, donated RMB1 million each to Shenzhen Futian District Songya Art Troupe and Shenzhen Engineers Federation, establishing the “Chiyu Mindu Tan Kah Kee – Special Needs Music Therapy Pilot Public Welfare Project” and the “Chiyu Mindu Tan Kah Kee – New Era K12 Engineering Education Public Welfare Project”, supporting special education and early childhood education exchanges and development in the Greater Bay Area for the first time.



集友陳嘉庚教育基金會響應香港公益金的籌款活動，捐款30萬港元，這已是集友陳嘉庚教育基金會連續四年向香港公益金捐款。

The Chiyu Tan Kah Kee Education Foundation donated HK\$300,000 in response to the fundraising campaign of The Community Chest of Hong Kong, making the fourth consecutive year of its contributions to the organization.



集友銀行支持首屆由大公報舉辦的「香港優秀師德師風獎評選」，弘揚教育正能量。

Chiyu Bank sponsored the inaugural "Hong Kong Outstanding Teacher Ethics Award" in partnership with Ta Kung Pao, recognized teaching excellence while promoting positive educational values.

年度匯聚

HIGHLIGHTS OF THE YEAR

踐行企業社會責任

Fulfill Corporate Social Responsibility



集友陳嘉庚教育基金再度冠名贊助「集友陳嘉庚教育基金優秀教師表彰計劃 — 2023/24 學年優秀班主任和優秀教學獎」。

Chiyu Tan Kah Kee Education Foundation became title sponsor of the "Chiyu Tan Kah Kee Education Foundation Outstanding Teachers Recognition Scheme – 2023/24 Academic Year Outstanding Class Teachers and Teaching Excellence Awards" again.



集友銀行在防騙案方面的創新與努力，得到香港警方嘉許。香港警務處商業罪案調查科反詐騙及洗黑錢情報工作組向集友銀行頒發感謝座。

Chiyu Bank has been commended by the Hong Kong Police for its innovative anti-fraud initiatives and efforts. The Fraud and Money Laundering Intelligence Taskforce of the Commercial Crime Bureau of the Hong Kong Police Force presented Chiyu Bank with an appreciation award.



集友銀行攜手香港中國企業協會舉辦「慶回歸・中企金融服務進社區專題講座」。

Chiyu Bank successfully hosted the “Celebrating Reunification – Financial Service Seminar” with the Hong Kong Chinese Enterprises Association.



廈門分行與福建省廈門實驗小學舉辦紀念陳嘉庚先生誕辰150周年主題活動暨戰略合作簽約儀式。

Chiyu Bank's Xiamen Branch collaborated with Xiamen Experimental Primary School of Fujian Province, hosted commemorative event for the 150th Birth Anniversary of Mr. Tan Kah Kee and strategic cooperation signing ceremony.

年度匯聚

HIGHLIGHTS OF THE YEAR

獎項和嘉許

Awards & Recognition



集友銀行榮獲2024香港國際ESG榜單年度評選「最佳ESG金融服務機構獎」。

Chiyu Bank was honored with "Best ESG Financial Services Institution Award" at the 2024 Hong Kong International ESG Rankings.



集友銀行連續5年榮獲領航「9+2」「粵港澳大灣區最佳銀行獎」，並再度獲頒「粵港澳大灣區最佳金融服務獎」。

Chiyu Bank was presented the "Best Bank in the Guangdong-Hong Kong-Macao Greater Bay Area Award" for the fifth successive year, as well as the "Best Financial Services Award in the Guangdong-Hong Kong-Macao Greater Bay Area" at the "Leading 9+2 Fifth Guangdong-Hong Kong-Macao Greater Bay Area Development Forum and Awards Ceremony".



集友銀行於《明報》卓越財經大獎2024，連續四年蟬聯「品牌價值」卓越CSR大獎，並首度獲頒「金融服務」卓越ESG金融創新大獎。

Chiyu Bank was awarded the “Excellence in CSR Award – Brand Value” for the fourth consecutive year, as well as the “Excellence in ESG Financial Innovation Award” at Ming Pao’s Awards for Excellence in Finance 2024.



集友銀行獲頒《CTgoodjobs Best HR Awards 2024》「年度僱主大獎」及「最佳培訓及發展創新大獎」。

Chiyu Bank was recognized with the “Employer of the Year Award” and the “Best Training & Development Innovation Award” at the “CTgoodjobs Best HR Awards 2024”.



年度匯聚

HIGHLIGHTS OF THE YEAR

獎項和嘉許

Awards & Recognition



集友銀行深圳分行榮獲
年度「綠色金融產品服務
創新獎」。

Chiyu Bank's Shenzhen
Branch was awarded the
"Green Financial Product
Service Innovation Award".